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 Beslutande 

 

Sonja Emilsson (M)  
Bo Mazetti-Nissen (M) 
Agathe Svensson (M) ej närvarande – Jan Ståhl (M) är ersättare 
Björn Pettersson (M) 
Marie Wallin (M) ej närvarande – Inga Karlsson (M) är ersättare 
Tord Åkesson (M) 
Viktor Emilsson (M)  
 
Elizabeth Peltola (C)  
Gusten Mårtensson (C) 
Tomas Harrysson (C)   
Vidar Lundbäck (C)  
Peter Niklasson (C)  
Marie Olofsson (C)  
Claes Lindahl (C)  
Jessica Wihlborg (C) 
 
Dan Bülow (KD)  
Gun-Britt Cedergren (KD) 
 
Monica Haider (S) 
Ingemar Almkvist (S)  
Helen Bengtsson (S)  
Stefan Jönsson (S)  
Kent Ballovarre (S)  
Ann Johansson (S)  
Tommy Lövquist (S)  
Eva Ballovarre (S)   
Lars Ingvert (S)  
Maria Gustafsson (S) ej närvarande – Staffan Ferm (S) är ersättare 
Roland Johansson (S)  
Britta Croona (S)  
Håkan Pettersson (S)   
Birgitta Bengtsson (S)  
Ingrid Bergström (S) 
 
Jerker Nilsson (V) ej närvarande – Predrag Jankovic (V) är ersättare 
Ann-Louise Ljung (V) 
 
Jan Fagerberg (MP)  
Michael Öberg (MP) 
 
Bo Bergsjö (L) 
 
Börje Tranvik (SD) 
Gull-Britt Tranvik (SD) 
Anton Tranvik (SD) 
 
Annika Rydh (-) ej närvarande – ersättare saknas 
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§ 210 Dnr 2015/174 822 
 

Information och vägledningsdebatt om 
simhall/sporthall i Haganäs 
 
Fastighetschef Lars Lund informerar om behov och möjliga lösningar 
för renovering av Haganäsbadet samt byggnation av andra 
fritidsanläggningar i anslutning till Haganässkolan. 
 
Ledamöterna ger sina synpunkter på vilka anläggningar som kan 
vara aktuella, samt ställer frågor till fastighetschefen. 
Vägledningsdebatten tar bland annat upp följande: 
 

 Renovering av Haganäsbadet alternativt ny simhall. Hur lång tid 
tar en renovering? Vilken livslängd får en renoverad bassäng? Hur 
mycket pengar ska läggas på omklädningsrummen? 

 Ny rehab-/allaktivitetsbassäng och dess placering. 

 Utomhusbassäng och/eller upprustning av badplatser.  

 Ny sporthall nu eller senare. Vilka mått ska hallen ha och hur ska 
den vara utrustad? Med läktare etc.? 

 Hur mycket får anläggningarna kosta? 

_____ 
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 § 211 Dnr 2015/196 214 
 

Information och vägledningsdebatt om 
planuppdrag i Västra Bökhult 
 
Miljö- och byggchef Mathias Karlsson och planarkitekt Peter Hultin 
informerar om möjliga lösningar för detaljplanering av området 
Västra Bökhult. Av presentationen framgår bland annat att man i det 
inledande planarbetet tänker sig fler flerbostadshus än i det 
intilliggande bostadsområdet Paradiset, samt förskola, skola och 
LSS-boende i området. 
 
Ledamöterna ger sina synpunkter på det fortsatta planarbetet. 
Vägledingsdebatten tar bland annat upp följande: 
 

 Flexibilitet och kreativa lösningar vid detaljplaneringen 

 Hänsyn till områdets befintliga terräng och växtlighet 

 Bebyggelsens täthet och möjlighet till insynsskyddade tomter 

 Anslutning till vägar mot Ljungby och Traryd 

 Förutsättningar för offentlig och annan service, inklusive 
kollektivtrafik 

 Lekplatser 

 Solenergi 

_____ 
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 § 212 Dnr 2015/203 109 
 

Motion om en samlad och kompetent kulturenhet 
– Bo Bergsjö (L) 
 
Bo Bergsjö (L) föreslår i motion daterad 2015-11-18, för att få ett 
bättre fungerade kulturliv i Älmhults kommun, att: 
 

 tjänsten som bibliotekschef även innebär att personen är 
kulturchef, 

 kulturtjänsterna som finns i kommunhuset förs in i en biblioteks- 
och kulturenhet, 

 pengarna för kultur samlas i en budget med ett tydligt ansvar 
under kultur- och fritidsnämnden, 

 nya idéer för kulturutveckling i hela kommunen utarbetas samt 

 kulturstråkets roll, inklusive Folkets Hus och biograf, klarläggs i 
relation till kulturfabriken. 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
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§ 213 Dnr 2015/160 109 
 

Interpellation om ansvar eller ansvarsfrihet – Bo 
Bergsjö (FP/L) 
 
Bo Bergsjö (FP/L) ställer i interpellation daterad 2015-05-08 ett antal 
frågor med anledning av att socialnämnden överskred/överskrider 
budgeten för 2014 och 2015. För 2016 är kommunen på väg att anta 
en budget som nämnden troligen inte klarar av. Både 2015 och 2016 
kan det bli ett totalt underskott med flera raserade mål. Det finns en 
annan problematik inom skolan där ekonomiska mål hålls men inte 
de kvalitetsmässiga, som politikerna har beslutat om. 
 
Mot bakgrund av den uppkomna situationen vill Bo Bergsjö att 
ansvarsfrågan klargörs och ställer följande frågor: 
 

 Vem bär ansvaret i kommunaljuridisk mening? 

 Hur bedömer man kvalitetsmåluppfyllelse inom exempelvis 
skolan? 

 Vem ska vidta åtgärder? Hur snabbt? 

 Vem kan nekas ansvarsfrihet och hur ska det formellt gå till? 

 Vilken juridisk praxis finns kring liknande agerande i andra 
kommuner? 

 
Interpellationen har ställts till kommunrevisionens ordförande, eller – 
om det inte är tillåtet – till kommunfullmäktiges ordförande, eller – om 
hon föredrar det – kalla annan sakkunnig. 
 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning kan interpellationer riktas 
till ordföranden i en nämnd eller övriga ledamöter i nämnds/full-
mäktigeberednings presidium. 
 
Beslutsunderlag 
 

 Interpellation daterad 2015-05-08. 

 Utdrag ur arbetsordning för kommunfullmäktige 2011-01-03. 
 
Kommunfullmäktiges ordförande finner att interpellationen riktas till 
personer som man enligt arbetsordningen inte kan ställa inter-
pellationer till. Dessutom har chefsjuristen vid Sveriges Kommuner 
och Landsting ansett att det finns skäl att inte tillåta att interpella-
tionen får ställas, som den är formulerad. 
 
Ordföranden förklarar att hon finner sig lagligen förhindrad att ställa 
proposition på att interpellationen får ställas. 
 
Ordföranden informerar om att interpellationen överlämnas till 
revisorerna som en skrivelse. 
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 § 214 Dnr 2015/204 109 
 

Medborgarförslag om cykelväg mellan Älmhult 
och Delary – Helena Sandahl 
 
Helena Sandahl, Delary föreslår i medborgarförslag daterat 2015-11-
16 att Älmhults kommun ser över möjligheten att göra en cykelväg 
mellan Älmhult och Delary. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till 
kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
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 § 215 Dnr 2015/209 109 
 

Medborgarförslag om att bygga en bowlinghall i 
Älmhult – Mathilda Elf 
 
Mathilda Elf, Älmhult föreslår i medborgarförslag daterat 2015-10-15 
att en bowlinghall byggs runt Hagabo, Haganäs i Älmhult. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till kommun-
styrelsen för beredning. 
_____ 
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 § 216 Dnr 2015/210 109 
 

Medborgarförslag om att sätta ut fler gatlyktor på 
vägen ut mot Pjätteryd – Clara Johansson 

 
Clara Johansson, Älmhult föreslår i medborgarförslag daterat 
2015-11-17 att det sätts ut fler gatlyktor på vägen ut mot Pjätteryd. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till kommun-
styrelsen för beredning. 
_____ 
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 § 217 Dnr 2015/211 109 
 

Medborgarförslag om att anordna fler parkerings-
platser utanför tågstationen – Max Svensson 
 
Max Svensson, Diö föreslår i medborgarförslag daterat 2015-11-03 
att det anordnas fler parkeringsplatser utanför tågstationen. Inte bara 
tågstationen saknar parkeringsplatser utan hela Älmhult har ibland 
problem. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till kommun-
styrelsen för beredning. 
_____ 
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 § 218 Dnr 2015/212 109 
 

Medborgarförslag om renovering av Hvita Korset 
till ett kulturhus för teaterverksamheten – Hanna 
Johnsson, Julia Helmersson, Matilda Göransson 
 
Hanna Johnsson, Diö samt Julia Helmersson och Matilda Göransson 
föreslår i medborgarförslag daterat 2015-10-16 att en renovering 
påbörjas av Hvita Korset till ett kulturhus för teaterverksamheten i 
Älmhult. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till kommun-
styrelsen för beredning. 
_____ 
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 § 219 Dnr 2015/213 109 
 

Medborgarförslag om uppsättande av fler sop-
tunnor i bostadsområdena runt Älmhults centrum 
samt i Haganässkogen – Maja Hagberg 
 
Maja Hagberg, Älmhult föreslår i medborgarförslag daterat 2015-10-
13 att det sätts ut fler soptunnor i bostadsområdena runt omkring 
Älmhults centrum samt i motionsspåret i Haganässkogen. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till kommun-
styrelsen för beredning. 
_____ 
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 § 220 Dnr 2015/214 109 
 

Medborgarförslag om införande av hyrcyklar i 
Älmhult – Denisse Marginean, Jennifer Svensson 
och Sandra Lange 
 
Denisse Marginean, Älmhult samt Jennifer Svensson och Sandra 
Lange föreslår i medborgarförslag daterat 2015-10-13 att Älmhults 
kommun borde införa hyrcyklar på flera ställen runt om i Älmhult. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till kommun-
styrelsen för beredning. 
_____ 
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 § 221 Dnr 2015/215 109 
 

Medborgarförslag om utbyggnad och renovering 
av gymnastiksalen i Eneryda – Cornelia Senges 
och Sigrid Petersson 
 
Cornelia Senges, Eneryda och Sigrid Petersson föreslår i 
medborgarförslag daterat 2015-10-16 att Eneryda skolas 
gymnastiksal ska byggas ut och renoveras. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till kommun-
styrelsen för beredning. 
_____ 
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 § 222 Dnr 2015/14 109 
 

Enkel fråga om rekrytering av kommunchef – Dan 
Bülow (KD) 
 
Dan Bülow (KD) önskar ställa enkel fråga till kommunstyrelsens 
ordförande om rekryteringen av ny kommunchef efter Tomas Rikse.  
 
Kommunfullmäktige medger att frågan får ställas.  
 
Anser du att Älmhults kommunchef ska bo i kommunen? Är det ett 
krav i rekryteringsarbetet? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Almkvist (S) lämnar följande 
svar:  
 
Det viktigaste är att rekrytera en duktig kommunchef. Tidigare 
erfarenheter visar att få av de sökande bor i Älmhults kommun. Vi 
kommer inte att kräva att kommunchefen ska bo i kommunen. 
_____ 
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 § 223 Dnr 2015/14 109 
 

Enkel fråga om förbud för viss biltrafik i Älmhults 
centrum – Börje Tranvik (SD) 
 
Börje Tranvik (SD) önskar ställa enkel fråga till kommunstyrelsens 
ordförande om förbud för viss biltrafik i Älmhults centrum. 
 
Kommunfullmäktige medger att frågan får ställas.  
 
Kan man istället för att förbjuda lastbilstrafik i centrum sätta skylt om 
att avböja lastbilar i centrum? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Almkvist (S) lämnar följande 
svar:  
 
Jag vet inte i detalj hur skyltningen kommer att se ut, men självklart 
måste behörig trafik – även lastbilar – få komma till i centrum. 
_____ 
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 § 224  Dnr 2015/14 109 
 

Enkel fråga om tillgång till barnomsorg i alla orter 
– Elizabeth Peltola (C) 
 
Elizabeth Peltola (C) önskar ställ enkel fråga till utbildningsnämndens 
ordförande om tillgången till barnomsorg i kommunens alla orter. 
 
Kommunfullmäktige medger att frågan får ställas.  
 
Närhet till barnomsorg är en del av kommunens arbete med att 
skapa attraktivitet. När förskolorna i de mindre orterna är stängda, 
totalt cirka 7–8 veckor under sommaren och över julen, hänvisas 
barnen till en förskola i centralorten. Detta ställer till det för 
föräldrarna. Är detta bra? 
 
Utbildningsnämndens ordförande Stefan Jönsson (S) lämnar följande 
svar:  
 
Det är oklart vilka förskolor som avses. God ekonomi, hög kvalitet 
och att se till barnens och föräldrarnas behov är ledord för 
förskoleverksamheten. Verksamheten förutsätts lösa 
semesterperioderna utifrån de förutsättningar som finns. 
_____ 
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 § 225 Dnr 2015/14 109 
 

Enkel fråga om vägledningsdebatter – Gusten 
Mårtensson (C) 
 
Gusten Mårtensson (C) önskar ställa enkel fråga till 
kommunstyrelsens ordförande om vägledningsdebatter. 
 
Kommunfullmäktige medger att frågan får ställas.  
 
Borde inte fullmäktige, med tanke på ärendets betydelse, ha hållit en 
vägledningsdebatt om förändring av biblioteksservicen? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Almkvist (S) lämnar följande 
svar:  
 
Vägledningsdebatter bör hållas i viktiga frågor och biblioteksfrågan är 
en sådan. Samtidigt är vägledningsdebatterna är ett nytt inslag på 
fullmäktigemötena och var inte lika aktuella när biblioteksfrågan 
väcktes. 
_____ 
 

  



ÄLMHULTS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2015-11-30 19  
 
 
 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

    
    
    

 

 § 226 Dnr 2015/14 109 
 

Enkel fråga om Haganäsvägen och pulkabacken 
vid Nicklabacken – Jessica Wihlborg (C) 
 
Jessica Wihlborg (C) önskar ställa enkel fråga till kommunstyrelsens 
ordförande om Haganäsvägen och pulkabacken vid Nicklabacken 
 
Kommunfullmäktige medger att frågan får ställas.  
 
Haganäsvägen är färdig och arbetet med den och den ändrade 
pulkabacken vid Nicklabacken likaså. Den är mindre än tidigare, men 
borde kunna göras bredare och större. Hur ska kvaliteten säkras? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Almkvist (S) lämnar följande 
svar: 
 
Det finns en pulkabacke vid Nicklabacken, men den är mindre nu än 
tidigare eftersom Haganäsvägen gör att det finns mindre plats. Jag 
ska fråga tekniska förvaltningen om den på ett enkelt sätt kan göras 
större. 
_____ 
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 § 227 Dnr 2015/105 102 
 

Avsägelse – John Schöld (S) 
 
John Schöld (S) ber i skrivelse daterad 2015-10-22 om entledigande 
från samtliga sina uppdrag inom Älmhults kommun. Aktuella uppdrag 
är ledamot i socialnämnden och ersättare i kommunfullmäktige.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Kommunfullmäktige bifaller John Schölds (S) begäran om 
entledigande. 
 
- Anmälan om ny sammanräkning ska lämnas till Länsstyrelsen. 
_____ 
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 § 228 Dnr 2015/1 102 
 

Fyllnadsval 
 
Förrättas fyllnadsval till socialnämnden efter John Schöld (S). 
 
Beslutsunderlag 
 

 Valberedningens förslag 2015-11-30, § 16 
 
Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med valberedningens 
förslag 
 
- Kommunfullmäktige beslutar att utse Eva Ballovarre (S), Ågatan 12, 
343 71 Diö, till ledamot i socialnämnden för tiden till och med 2018-
12-31. 
 
 
Då Eva Ballovarre idag är ersättare i socialnämnden behöver en ny 
ersättare utses. 
 
Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med valberedningens 
förslag 
 
- Kommunfullmäktige beslutar att utse Fredrik Ekstrand (S), Kulla 1, 
343 72 Eneryda, till ersättare i socialnämnden för tiden till och med 
2018-12-31. 
______ 
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 § 229 Dnr 2015/179 723 
 

Evakueringsboende för flyktingar – verksamhets-
ansvaret till socialnämnden 
 
Många flyktingar söker sig just nu till Europa på grund av situationen 
i Syrien, Irak och andra länder. Detta har gjort att Migrationsverket 
har brist på boenden för flyktingar och har begärt att kommunerna 
identifierar evakueringsboenden som kan användas en kortare tid 
innan flyktingarna flyttar vidare till ett boende i Migrationsverkets 
regi.  
 
Beslutsunderlag 
 

 Tjänsteskrivelse från kommunledningsförvaltningen daterad 
2015-10-27. 

 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 2015-10-27, § 238. 

 Kommunstyrelsens beslut 2015-11-10, § 216 att medge att 
socialförvaltningen får förskottera medel upp till 300 000 kr för 
iordningställande och driftstart av det tillfälliga flyktingboendet i 
Eneryda. Kommunen förutsätter att staten ersätter kommunen för 
utläggen/förskotteringen. 

 Kommunstyrelsens förslag 2015-11-10, § 216. 

 

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens 
förslag  
 
- Kommunfullmäktige ger socialnämnden i uppdrag att ansvara för 
att bedriva evakueringsboende (tillfälliga boendeplatser). 
_____ 
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§ 230  Dnr 2015/182 180 
 

Risk- och sårbarhetsanalys 2015–2018 
 
Enligt lagen (2006:544) om kommuners och landstings åtgärder 
inför och vid extraordinära händelser i fredstid och i höjd beredskap 
är kommunen skyldig att ta fram en risk- och sårbarhetsanalys 
omfattande hela det geografiska områdesansvaret.  
 
Risk- och sårbarhetsanalysen ska redovisas till Länsstyrelsen 
senast den 31 oktober första året under varje mandatperiod. På 
grund av flyktingkrisen har tiden den här gången förlängts till den 
31 december 2015. Risk- och sårbarhetsanalysen ska vara ett 
planeringsunderlag för framtida beslut. 
 
Kris- och säkerhetssamordnaren har upprättat risk- och 
sårbarhetsanalys 2015-2018 för Älmhults kommun.  
 
Analysen visar bland annat att Älmhults kommun för att öka sin 
förmåga att motstå samhällsstörningar behöver: 
 

 Uppgradera och utveckla arbetet kring informationssäkerhet 
(inklusive IT-säkerhet). 

 Anpassa verksamheterna för att möta det framtida klimatet. 

 Arbeta för att samtliga samhällsviktiga verksamheter bedriver 
kontinuitetsplanering. 

 
För att öka sin förmåga att hantera samhällsstörningar behöver 
Älmhults kommun förstärka krisorganisationen samt kommunicera 
inom organisationen bland annat genom att: 
 

 Säkerställa robust och säker kommunikation för viktiga 
funktioner. 

 Förstärka förmågan att ta emot och leda externa resurser. 

 Öka kunskapen hos politiker och kommunens tjänstemän kring 
kommunens ansvar och uppgifter vid höjd beredskap och krig. 

 
Beslutsunderlag 
 

 Risk- och sårbarhetsanalys 2015–2018 daterad 2015-10-16. 

 Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-10-19.  

 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 2015-10-27, § 237. 

 Kommunstyrelsens förslag 2015-11-10, § 217. 
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forts. § 230/2015 Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens 
förslag  
 
- Kommunfullmäktige godkänner risk- och sårbarhetsanalys för 
Älmhults kommun 2015–2018. 
_____ 
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 § 231 Dnr 2015/191 045 
 

Ansökan om kommunal borgen – ElmNet AB 
 
ElmNet AB ansöker i skrivelse daterad 2015-10-20 om kommunal 
borgen på 30 miljoner kronor hos Älmhults kommun. 
 
Syftet med den kommunala borgen är att låna upp motsvarande 
kapital för att dels lösa den revers på knappt 15,4 miljoner kronor 
som idag finns mellan ElmNet AB och Älmhults kommun, dels frigöra 
den koncernkredit med limit på 10 miljoner kronor som ElmNet AB i 
dagsläget har möjlighet att nyttja samt i övrigt förstärka ElmNet AB:s 
likviditet inför den fortsatta fibernätsutbyggnaden i kommunen. 
 
Beslutsunderlag 
 

 Skrivelse från ElmNet AB daterad 2015-10-20. 

 Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 
2015-10-21. 

 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 2015-11-03, § 250.  

 Kommunstyrelsens förslag 2015-11-10, § 218. 

 
Kommunfullmäktiges beslut enlighet med kommunstyrelsens 
förslag  
 
- Kommunfullmäktige beslutar att Älmhults kommun, såsom för egen 
skuld, ingår borgen för ElmNet AB:s låneförpliktelser upp till ett totalt 
högsta lånebelopp om 30 miljoner kronor jämte därpå löpande ränta 
och kostnader. Borgensåtagandet gäller till och med 2025-12-31 och 
kan aldrig vara större än kapitalskulden efter gjorda amorteringar. En 
av kommunfullmäktige fastställd borgensavgift tas ut på lånebeloppet 
vid ingången av respektive år. 
 
- ElmNet AB ska i samband med delårsrapporten efter augusti 
månad och i årsredovisningen respektive år redovisa det utnyttjade 
borgensbeloppet. 
_____ 
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 § 232 Dnr 2015/194 003 
 

Reglemente för ekonomiska transaktioner 
(attestreglemente) – uppdatering  
 
Kommunfullmäktige fastställde 2009-10-26, § 126 Reglemente för 
ekonomiska transaktioner i Älmhults kommun. I reglementet 
fastställs bland annat regler för attester av ekonomiska transaktioner. 
 
Från och med 1 januari 2016 införs ett nytt ekonomisystem, 
Raindance, i Älmhults kommun. I samband med införande av 
Raindance görs en översyn av nuvarande hantering av ekonomiska 
transaktioner.  
 
I Raindance krävs två attester av varje faktura i stället för som idag 
tre stycken. Detta innebär en smidigare hantering då inte alla enheter 
har tre personer som har möjlighet att göra attester. Möjlighet finns 
att flera personer kan granska fakturan om man så vill. Det finns 
även ett krav på att minst två olika personer attesterar varje 
transaktion. Ett undantag för två attester införs för rättelser via 
bokföringsordrar. 
 
Beslutsunderlag 
 

 Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 
2015-10-23. 

 Förslag till uppdaterat reglemente daterat 2015-11-03. 

 Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 2015-11-03, § 249. 

 Kommunstyrelsens förslag 2015-11-10, § 224. 

 
Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens 
förslag  
 
- Kommunfullmäktige godkänner uppdaterat reglemente för 
ekonomiska transaktioner i enlighet med förslag daterat 2015-11-03. 
_____ 
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 § 233 Dnr 2014/208 109 
 

Medborgarförslag om behov av belysning vid 
busshållplatserna vid väg 600 – Virginia 
Melchersson 
 
Virginia Melchersson föreslår i medborgarförslag att kommunen ser 
till att kommunens busshållplatser längs väg 600 blir belysta. 
 
Kommunfullmäktige remitterade 2015-01-26, § 7 medborgarförslaget 
till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott remitterade medborgarförslaget till 
kommunledningsförvaltningen för yttrande senast 2015-05-15. 
 
Kommunledningsförvaltningen har överlämnat ärendet till tekniska 
förvaltningen. 
 
Beslutsunderlag 
 

 Medborgarförslag från Virginia Melchersson daterat 2014-12-16. 

 Tekniska förvaltningens yttrande daterat 2015-10-28. 

 Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 2015-11-03, § 254. 

 Kommunstyrelsens förslag 2015-11-10, § 226. 

 
Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens 
förslag  
 
- Kommunfullmäktige besvarar medborgarförslaget i enlighet med 
tekniska förvaltningens yttrande: 
 
”Trafikverket har nu färdigställt gång- och cykelväg mellan Diö och 
Liatorp, där Älmhults kommun bidrog med belysning. Den belysta 
gång- och cykelvägen innebär att man slipper gå i mörker från och till 
busshållplatsen. Belysningen ger även upplysningseffekt på själva 
hållplatsen. 
 
Älmhults kommun anser att gång- och cykelvägens belysning fyller 
medborgarförslagets efterfrågade behov av belysning på 
busshållplatser mellan Diö och Liatorp”. 
_____ 
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 § 234 Dnr 2015/104 109 
 

Medborgarförslag om linjesträckning för 
”Snålskjutsen” – Haino Samuelsson  
 
Haino Samuelsson föreslår i medborgarförslag en utökad sträckning 
för busslinjen ”Snålskjutsen”, förbi Klöxhult och Norregård.  
 
Kommunfullmäktige remitterade 2015-05-25, § 85 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott remitterade 2015-06-23, § 179 
medborgarförslaget till kommunledningsförvaltningen för yttrande 
senast 2015-09-01. 
 
Beslutsunderlag 
 

 Medborgarförslag från Haino Samuelsson daterad 2015-05-15. 

 Kommunledningsförvaltningens yttrande daterat 2015-10-27. 

 Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 2015-11-03, § 255. 

 Kommunstyrelsens förslag 2015-11-10, § 227. 

 
Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens 
förslag  
 
- Kommunfullmäktige besvarar medborgarförslaget i enlighet med 
kommunledningsförvaltningens yttrande: 
 
”Älmhults kommun har under våren fört diskussioner med 
Länstrafiken om alternativa rutter för linje 30 (Snålskjutsen). Dessa 
har också testkörts. 
 
Länstrafiken har nu fattat beslut om ändring av linje 30 så att 
områdena Klöxhult, Möckeln och Norregård kommer att täckas. 
Ändringen träder i kraft i samband med tidtabellsomläggningen i 
december 2015.” 
_____ 
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 § 235 
 

Meddelande 

 
 Dnr 2015/111 700 
Socialnämndens beslut 2015-10-27, § 136 med rapportering av ej 
verkställda beslut enligt SoL och LSS för kvartal 3 2015. 
_____ 
 

 


